
Protokoll från styrelsemöte i Söderbärke kyrkbåtsförening 2022-02-28

Närvarande: Nils-Olov Olsson, Charlotta Wähner, Kerstin Ernebrink,               
Kent Olsson, Ulf Hugó, Shella Guertse

Mötets öppnande                                                                                               
Ordförande förklarar mötet öppnat

Dagordning                                                                                                           
Godkändes

Föregående protokoll                                                                                                 
Lades till handlingarna.

Ekonomi                                                                                                             

Kassören berättar att det är fyra medlemmar som betalat medlemsavgiften hittills 
för 2022 

Ekonomin på 73 287 kr redovisades.

Marknadsföring, sponsring och samarbete med andra

En rapport från Söderbärke aktivitetsgrupp lämnades. Nästa möte hålls den 7/3

Aktiviteter 

          -   Kultur

               En Bröllopsrodd är bokad till den 28/5. Roddare anmäler sig till Lars.

• Motionsrodd 

Flytvästarna är nu inköpta.

          -   Underhåll

              En arbetsdag till den 7/5 är planerad. Röja vass mm behövs.

          -  Uthyrning

              Den 12/6 kl. 13-16 är båtarna bokade av Siw Östlund. 2 Styrmän?

              -Speciella projekt

Träningsbåten kommer att byggas under våren.

-Medlemsaktiviteter

Grötfesten var trevlig och uppskattad. Malin Andersson höll ett fint



föredrag. Ett tack till alla som hjälpte till. Ett särskilt tack till Karin och 
Erik Johansson som sponsrade festen med gröt och tillagning av gröten.

• Årsmötet

Planeras till måndag 4/4 kl. 18 i Söderbärke församlingshem. Ordföranden
och kassören samarbetar med inbjudan. Ordföranden handlar smörgåsfika 
och sekreteraren tar kökets förberedelser. Disken och städning får vi be 
om hjälp med, då styrelsen har ett konstituerande styrelsemöte direkt efter 
årsmötet. Dagordningen, verksamhetsplanen, verksamhetsberättelsen är 
klara. Ordföranden hör efter om Siw Östlund kan medverka med en 
programpunkt.

• Övriga frågor

Blir det någon bilbingo för Söderbärke GOIF?

Ska vi medverka om frågan kommer?

Sekreteraren undersöker frågan.

Nästa möte

Planeras till den 4/4 efter årsmötet i församlingshemmet.

Mötet avslutas                                                                                                 
Ordföranden förklarade mötet avslutat.

Vid pennan:                                                         Justeras

Charlotta Wähner                                                  Nils-Olov Olsson


